

Bulletin

HYDRO SHUTDOWN and INTERRUPTION OF CHILLED WATER SYSTEM 50 O'Connor Street

Please be advised that as part of our renovation project, we will perform a hydro shutdown, as well as an interruption of the chilled water system at 50 O'Connor, on Sunday, September 16th, from 7 am to Noon.

During this period, **the electrical power will be unavailable from 7 am until Noon**. All auxiliary cooling for tenants' LAN rooms will be affected. [We recommend that tenants follow their normal server room shut down procedures for the duration of this time to avoid any possible issues.](#)

The building will be closed during this time.

Should you require additional information or clarification, do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Sean O'Sullivan
GENERAL MANAGER

August 23, 2018

Bulletin

FERMETURE DU COURANT ET INTERRUPTION DU SYSTÈME DE REFROIDISSEMENT D'EAU

50, rue O'Connor

Dans le cadre de notre projet de rénovation, nous procéderons à la fermeture du courant ainsi qu'à celle du système de refroidissement d'eau du 50 O'Connor, le dimanche 16 septembre entre 7 heures et midi.

Au cours de cette période, **le courant électrique sera fermé entre 7 heures et midi**. Tout le refroidissement auxiliaire destiné aux salles de serveurs des locataires s'en trouvera affecté. [Nous invitons les locataires à suivre les procédures habituelles d'arrêt de la salle de serveurs pendant les travaux, et ce, afin d'éviter tout problème éventuel.](#)

Les immeubles demeureront ouverts pendant ces périodes.

Pour toute information supplémentaire, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613.236.6452.

Sean O'Sullivan
GESTIONNAIRE GÉNÉRAL

Le 23 août 2018